
 

 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

 

Under de senaste månaderna har vi förtroendevalda i kommunen fått utbildning av kommunens 
tjänstepersoner. Vid flera tillfällen har svårigheterna med kompetensförsörjning tagits upp och i 
samband med detta vikten av en välfungerande kollektivtrafik, till, från och inom kommunen, för att 
kunna locka/få hit personal. I budgeten som togs i december finns ett mål om att förbättra 
kollektivtrafiken men inget konkret om hur det ska uppnås. Därav har jag följande frågor: 

 Hur ska ni arbeta för en förbättrad kollektivtrafik till, från och inom kommunen? 

I vilken utsträckning kan vi (som kommun, förtroendevalda i kommunen och enskilda invånare) 
påverka kollektivtrafiken till, från och inom kommunen? 

Vad innebär en förbättrad kollektivtrafik för er? Är det att få 100-bussen att stanna någonstans längs 
motorvägen och på så sätt underlätta pendling för de som har körkort och bil eller är det att få fler 
bussar (t ex utöka antalet turer med 101-bussen) som skulle underlätta för fler?  

 

Helena Thelin (s) 

kommunfullmäktigeledamot 


